

Tampereen yliopisto
Reettorit ry
Hallituksen kokous 12/2025
Aika: 01.07.2025 klo 17.00
Paikka: Retokoti ja [Zoom](#)



Esityslista

1. Kokouksen avaaminen	2
2. Kokouksen järjestäytyminen	2
3. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus	2
4. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi	2
5. Edellisten kokousten pöytäkirjojen tarkastaminen	3
6. Ilmoitusasiat	3
7. Talous	3
7.1. Hallituspinsseihin budjetointi	4
8. Uusien jäsenten hyväksyminen	4
9. Rehti-lehti	4
10. Vuosijuhlat	5
11. Tapahtumat	5
11.1. Ääniaaltotoimihenkilö	5
11.2. Aloitusristeilylle budjetointia lisää	6
11.3. Fuksisitsien haalarimerkkeihin budjetointi	6
12. Edunvalvonta	6
13. Kulttuuri	6
14. Ulkosuhteet	7
14.1. Työelämätoiminta	7
15. Tuutorointi	7
15.1. Maauimalalippuihin budjetointi	8
15.2. Teekkarisaunaan budjetointi	8
16. Viestintä	8
17. KV-asiat	9
18. META	9
19. Kokouksen päättäminen	9

1. Kokouksen avaaminen

Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 17.14

2. Kokouksen järjestäytyminen

Puheenjohtajaksi valitaan Iida Päärnälä

Sihteeriksi valitaan Ronja Ruohoniemi

Läsnäolijat:

Hallituksen jäsenet:

Iida Päärnälä	puheenjohtaja
Ronja Ruohoniemi	sihteeri, paikalla Zoomissa.
Lilja Paakkanen	paikalla Zoomissa.
Venla Varjonen	paikalla Zoomissa.
Säde Lappalainen	paikalla Zoomissa.
Emma Tihinen	paikalla Zoomissa, poistui kohdassa 18.
Neme Karjalainen	paikalla Zoomissa.
Aku Keskipalosaari	paikalla Zoomissa.
Emma Salli	paikalla Zoomissa.
Elsa Mäkeläinen	paikalla Zoomissa.
Elsa Tabell	
Heljä Halonen	

Muut:

Ellen Hakakoski	
Hilda Suutarinen	paikalla Zoomissa.
Elisa Erkkilä	paikalla Zoomissa.
Sanni Savinainen	paikalla Zoomissa.
Ella Pursimo	

Rosa Myllysilta
kohdassa 15.

paikalla Zoomissa, paikalle kohdassa 14.1 ja poistui

3. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Esitys: Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

Päätös: Esityksen mukaan.

4. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi

Esitys: Hyväksytään esityslista muutoksitta.

Päätös: Esityksen mukaan.

5. Edellisten kokousten pöytäkirjojen tarkastaminen

Esitys: Hyväksytään edellisten kokousten pöytäkirjat.

Päätös: Ei hyväksyttäviä pöytäkirjoja.

6. Ilmoitusasiat

Esitys: Merkitään ilmoitusasiat tiedoksi.

Keskustelu:

- 14.5. Venla oli yliopiston/TREYn tuutorivastaavakoulutuksessa.
- 17.5. Venla ja Priita kokousti TiTen kanssa fuksien kampusvaihdosta.
- 20.5. Neme osallistui VIMO ops -kokoukseen.
- 27.5. Vujutiimi kokousti.
- 14.6. Torisitsit, paikalla 5 reettoria.
- 19.6. Ydinviestikokous, Heljä paikalla.

Päätös: Merkitään tiedoksi.

7. Talous

Tilillä nyt: 18 769,06 €

Käteiskassassa nyt: 757,40 €

Esitys: Keskustellaan talousasioista talousvastaavan johdolla.

Keskustelu: Talousvastaava esitteli budjetin tämän hetkistä tilannetta. Budjeteissa ollaan pysytty hyvin. Talousvastaava muistuttelee vuosijäseniä maksuista.

Päätös: Esityksen mukaan.

7.1. Hallituspinsseihin budjetointi

Esitys: Hallitustoimijoille, nykyisille ja entisille, on tarkoitus hankkia pinssit. Istuvan hallituksen pinssit on lainattavia ja entisten toimijoiden on mahdollisuus ostaa pinssit itselleen. Keskustellaan tilausmäärästä ja budjetoidaan sen mukaan.

Keskustelu: Eri hallituspinnat (pj:n, istuvan hallituksen jäsenen ja entisten toimijoiden pinssit) olisivat eri värejä (kulta, hopea ja pronssi), jotta ne voidaan tehdä samalla muotilla. Pronssiset varainhankinnan budjetista ja pelkästään niihin budjetoitaisiin $2,70\text{€} \times 100 \text{ kpl} + 39 \text{ € (aloitus)} + 14 \text{ € (rahti)} = \text{noin } 400 \text{ €}$. Lisäksi kultaiset 5 kpl ja hopeiset 30 kpl = 150 €, joten yhteensä budjetoidaan 550 €.

Päätös: Budjetoidaan 400 € pronssiin ja 150 € hopeisiin ja kultaisiin hallituspinsseihin.

8. Uusien jäsenten hyväksyminen

Esitys: Hyväksytään uudet jäsenet.

Keskustelu: Ei uusia hyväksyttäviä jäseniä.

Päätös: Esityksen mukaan.

9. Rehti-lehti

Esitys: Keskustellaan Rehtiin liittyvistä ajankohtaisista asioita päätoimittajien johdolla.

Keskustelu: Rehti on kesätauolla. Muutama somepostaus julkaistu ja mahdollisesti myös tulossa. Syksyn lehteä odotellessa! Toimitukseen kysellään uusia syksyllä, jotta fuksitkin saadaan messiin.

Päätös: Esityksen mukaan.

10. Vuosijuhlat

Esitys: Keskustellaan vuosijuhlatoimihenkilöiden johdolla vuosijuhliin liittyvistä asioista.

Keskustelu: Vujujen isot raamit hoidettu, syksyllä pienet jutut vielä ja tiimin pestejä päivitetään. Tiimi lomailee.

Päätös: Esityksen mukaan.

11. Tapahtumat

Esitys: Keskustellaan tapahtumista tapahtumavastaavien johdolla.

Keskustelu: Kaikki hyvin tapsoilla. Pikkujoulutila alustavasti varattu, aloitusristeilyä edistetään ja molempien päivät alustavasti tiedossa.

Päätös: Esityksen mukaan.

11.1. Ääniaaltotoimihenkilö

Esitys: Keskustellaan uudesta pestistä, jonka vastuulla olisi järjestää Ääniaallot-risteily vuonna 2026. Risteilyn järjestäminen aiheuttaa kiireen tapahtumavastaaville alkuvuodesta. Olisi perusteltua, että suuri tapahtumakokonaisuus on jonkun muun, kuin tapahtumavastaavien vastuulla. Mahdollista tapahtuma-ajankohtaa voisi myös aikaistaa.

Keskustelu: Tapsat ja aikaisempien hallituskausien tapsat kannattavat ääniaaltotoimihenkilön pestiä. Ehdotettu, että toimari rekrytoitaisiin samassa haussa tapahtumatiimin kanssa, jotta tämä toimii samassa syklissä muun tiimin kanssa ja ehtii suunnitella risteilyä rauhassa. Ääniaaltojen suunnittelu voisi olla yhden tiimiläisen erityisvastuu, mutta jos Ääniaaltoja hoitaa tiimiläinen, täytyy kaikkien päätösten ja budjetoinnin mennä tapahtumavastaavien kautta. Toimihenkilön olisi tapahtuman ajankohdan vuoksi kuitenkin järkevintä aloittaa syksyllä ja lopettaa keväällä eikä

hallitusyhtymässä hakeminen/toimiminen olisi järkevää. Pohdintaa ääniaaltotoimarin ryhmittymisestä, kun kausi olisi kahden hallituksen aikana ja siitä, voiko toimihenkilö aloittaa kesken hallituskautta. Ääniaaltotoimarin tulisi olla paikalla ainakin, kun risteilyyn budjetoidaan, muutoin informaatio voi kulkea tapahtumavastaavien kautta. Pohdintaa ääniaaltotoimareiden lukumäärästä. Nimike voisi olla mieluummin ääniaaltovastaava.

Päätös: Esityksen mukaan.

11.2. Aloitusristeilylle budjetointia lisää

Esitys: Aiemmin budjetoitu 690€ ei riitä, joten täytyy budjetoida lisää. Viime vuonna M/S Intti oli maksanut reilut 1000€. Budjetoidaan 410€ lisää, jotta kokonaisuudessaan rahaa olisi 1100€.

Keskustelu: Aloitusristeilyn someyhteistyöstä ei vielä vahvistusta.

Päätös: Budjetoidaan 410 € lisää aloitusristeilylle.

11.3. Fuksisitsien haalarimerkkeihin budjetointi

Esitys: Budjetoidaan 180€ Fuksisitsien haalarimerkkeihin. Ei olla vielä suunniteltu tai kysytty tarjouksia haalarimerkkeihin, mutta 180€ arvioitu max hinta.

Keskustelu: Elokuussa haalarimerkeissä saattaa olla jonoa, siksi haluttaisiin budjetoida jo nyt ja myös tilata pian.

Päätös: Budjetoidaan 180 € fuksisitsien haalarimerkkeihin.

12. Edunvalvonta

Esitys: Keskustellaan ajankohtaisista edunvalvontaan liittyvistä asioista edunvalvontavastaavan johdolla.

Keskustelu: Neme kokousti VIMO ops -kokouksessa, jossa keskusteltiin siitä, voitaisiinko VIMO-alojen kandidaatti yhdistää. Neme fiksusti ehdotti, että mikäli tämä etenisi, kannattaisi opiskelijoilta kysyä asiasta. Lisäksi kokouksessa keskustelua opiskelijoiden kulkuoikeuksista henkilökunnan siipeen.

Yhdenvertaisuussuunnitelman edistäminen edistyy. Tähän liittyen ja suunnitelman yhteydessä voisi työstää myös häirintään puuttumisen ohjeistuksesta nakkilaisille. Häirintään puuttumisen ohjeistukseen koottaisiin käytännön asioita, jotka jaettaisiin tiimiläisille ja nakkilaisille. Ohjeistuksen laatimisessa mukana tapahtumavastaavat ja tuutorivastaava. TREY:ltä voi pyytää konsultaatiota. Yritetään saada valmiiksi ennen vukuja.

Päätös: Esityksen mukaan.

13. Kulttuuri

Esitys: Keskustellaan ajankohtaisista kulttuuriasioista kulttuurivastaavan johdolla.

Keskustelu: Liikuntavuoron yhteislähtö alustavasti 15.9.

Palomuseo kiinnostaa, koska kyseessä olisi eksklusiivinen kokemus ja muutkin ehdotetut museot (Tampereen taidemuseo, Tymeät tytöt -näyttely Werstaalla). Emma verkostoituu ja pyytää skiltalaista asentamaan TV:n retokotiin. Lukoista keskustelua ja ruskaretki pohdinnassa.

Päätös: Esityksen mukaan.

14. Ulkosuhteet

Esitys: Keskustellaan ajankohtaisista ulkosuhdeasioista ulkosuhdevastaavien johdolla.

Keskustelu: Ullat viettäneet rauhallista kesää. Alumnitoimihenkilöt ovat löytäneet, heidän kanssa kokoustetaan ja käytännön asioista päätetään syksymmällä. Heljä kokousti Ydinviestin kanssa ja Ydinviesti innostui yhteisistä alumnisitseistä, joita Ydinviesti myös voisi sponsoroida. Ydinviesti haluaa esittäytyä fukseille ja pyytää Reettoreiden viestintätiimiä viestimään Ydinviesti -tapahtumasta. Ydinviesti olisi myös kiinnostunut kirjoittamaan jutun Rehtiin ja osallistumaan vujuille. Sponsoritilanne ja sponsorien vastausprosentti heikko. Somepostausten hinta pohdinnassa.

Päätös: Esityksen mukaan.

14.1. Työelämätoiminta

Esitys: Keskustellaan ajankohtaisista työelämätoimintaan liittyvistä asioista työelämätoimihenkilön johdolla.

Keskustelu: Työelämäviikko edistyy tosi hyvin. Tavoitteena 8 kohdetta, 5 jo hankittu.

Päätös: Esityksen mukaan.

15. Tuutorointi

Esitys: Keskustellaan tuutorinnista tuutorivastaavan johdolla.

Keskustelu: Pääsykoeständeillä kävi vain 3 hakijaa (joista 0 viestinnän hakijoita), uudella hajautetulla pääsykoesysteemillä ständeily ei valitettavasti toimi. Fuksitapahtumat etenee. Suunnitteilla kampusvaihto TiTen kanssa ja bp-tapahtuma Autekin ja Emun kanssa. Bp-tapahtuma järjestäisi mahdollisesti Teekkarisaunalla. Kämppäapproja pitäisi edistää ja rasteja lyödä lukkoon.

Päätös: Esityksen mukaan.

15.1. Maauimalalippuihin budjetointi

Esitys: Nuoren (17-24v) lippu ennakoon maksaa 2,85€. Opiskelijalippu 4,15€ (ei voi ostaa ennakoon). Budjetoidaan 135€? (30 nuorta ja 12 yli 24v opiskelijaa)

Keskustelu: Ennakkolippuja mahdollista ostaa lähempänä ajankohtaa. Budjetoidaan siis vasta myöhemmin.

Päätös: Ei budjetoida vielä.

15.2. Teekkarisaunaan budjetointi

Esitys: Bp-tapahtumassa ois Teekkarisaunajatkot, maksetaan kolmasosa tilavuokrasta. Teekkarihinta 400€, kumppanihinta 450€, budjetoidaan 150€?

Keskustelu: Venla keskustelee, että mihin hintaan sauna vuokrataan. Budjetoidaan varmuuden vuoksi 150 €, koska ei vielä tiedetä kumpaan hintaan sauna vuokrataan.

Päätös: Budjetoidaan 150 €.

16. Viestintä

Esitys: Keskustellaan viestintään liittyvistä ajankohtaisista asioista viestintävastaavan johdolla.

Keskustelu: Kesätyö-kampanja etenee ja visuaalisia ohjeita edistetään syksyllä.

Päätös: Esityksen mukaan.

17. KV-asiat

Esitys: Keskustellaan kansainvälisyysvastaavan johdolla ajankohtaisista KV-asioista.

Keskustelu: Reettoreiden KV-tukihakemusta ei hyväksytty. Yksi aikaisemmin hyväksytyistä kv-tuutoreista ei osallistu tuutorointiin, joten kv-tuutoreita 2. Vaihtareita on syksyllä tulossa 15. Tuutorointi tapahtuu yhdessä Vostokin kanssa, jolloin tuutoreita on yhteensä neljä (2 reettoria ja 2 vostokia). Osa vaihtareista UDK:n, mutta Reettorit hoitaa heidän tuutoroinnin.

Päätös: Esityksen mukaan.

18. META

Elsa kaipaa osallistujia huikeaan Tiktokiin.

Tulevat kokoukset pidetään ma 11.8. klo 17 ja ma 1.9. (kellonaikaan palataan myöhemmin).

Emun vujuille alustavasti kiinnostuneita Elsa ja Ella. Parkun vujuille joku, mahdollisesti Lilja.

19. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 18.57

Pöytäkirja hyväksytty
1.9.2025
Tampere

Iida Päärnilä
Puheenjohtaja

Ronja Ruohoniemi
Sihteeri